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Protokół nr 41/2022 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

odbytego 23 sierpnia 2022 r. 

 

 

 

 

Posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

odbyło w sali obrad (pok. 229) Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza 

Piramowicza 32. 

 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1) Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta ds. oświatowych i społeczno-

gospodarczych;  

2) Beata Kaczyńska-Pogwizd – kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki; 

3) Bożena Jankowska – kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania. 

 

 

Obecność członków komisji - według załączonej listy obecności, która stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad 1. 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Otwarcia posiedzenia o godz. 16:05 stwierdzenia prawomocności obrad i powitania 

dokonał przewodniczący komisji Andrzej Kopacki. 

W chwili rozpoczęcia obrad nieobecni byli radni: Ireneusz Wiśniewski oraz Jacek 

Król. Radny Ireneusz Wiśniewski dołączył do posiedzenia, a Jacek Król nie dołączył. 

Przewodniczący komisji stwierdził, że zostało osiągnięte kworum oraz, że obrady 

Komisji Edukacji, Kultury i Sportu są prawomocne. 

 

Ad 2. 

Wnioski do porządku obrad. 

 

Proponowany porządek obrad: 
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1.  Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.  Wnioski do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 40/2022 z 14 czerwca 2022 r. 

4. Stan przygotowania placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 2022/2023. 

Wyniki naborów do szkół i przedszkoli na rok szkolny 2022/2023.  

Planowana organizacja klas sportowych na rok szkolny 2022/2023.  

5.  Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

6.  Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki wniósł o rozszerzenie porządku obrad o pkt. 

4 „Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia średniej  ceny jednostki 

paliwa w Gminie Kędzierzyn-Koźle na rok szkolny 2022/2023”: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Michał Nowak 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Król, Ireneusz Wiśniewski 

 

Porządek obrad po zmianie: 

 
1.  Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.  Wnioski do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 40/2022 z 14 czerwca 2022 r. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia średniej  ceny jednostki 

paliwa w Gminie Kędzierzyn-Koźle na rok szkolny 2022/2023. 

5. Stan przygotowania placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 2022/2023. 

Wyniki naborów do szkół i przedszkoli na rok szkolny 2022/2023. Planowana 

organizacja klas sportowych na rok szkolny 2022/2023.  

6. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

7.  Zakończenie obrad. 

 

 

 

 

 



projekt 

 3

Ad 3. 

Przyjęcie protokołu nr 40/2022 z 14 czerwca 2022 r. 

 

W związku z brakiem osób zgłaszających uwagi, przewodniczący poddał pod 

głosowanie ww. protokół: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Michał Nowak 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Król, Ireneusz Wiśniewski 

 

Ad 4. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia średniej  ceny jednostki 

paliwa w Gminie Kędzierzyn-Koźle na rok szkolny 2022/2023. 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki otworzył dyskusję, jednakże w związku 

z brakiem pytań, poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Michał Nowak 

BRAK GŁOSU (1) 

Ireneusz Wiśniewski 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Król 

 

Członek komisji Ireneusz Wiśniewski poinformował, iż głosuje „za” przyjęciem 

ww. projektu uchwały. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 
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Ad 5. 

Stan przygotowania placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 2022/2023. 

Wyniki naborów do szkół i przedszkoli na rok szkolny 2022/2023.  

Planowana organizacja klas sportowych na rok szkolny 2022/2023.  

 

Katarzyna Dysarz zapytała, ile zgłosiło się do przedszkoli dzieci z Ukrainy. 

 

Kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania odpowiedziała, iż przyjęto ponad sto 

deklaracji. 

 

Katarzyna Dysarz zapytała, czy w Publicznej Szkole Podstawowej nr 19 nie będzie już 

dyscypliny sportowej takiej jak pływanie, a w PSP nr 12 żadnej klasy sportowej. 

 

Kierownik Bożena Jankowska przypomniała, iż do klas sportowych należy wcześniej 

zorganizować nabór i musi się zgłosić, zgodnie z rozporządzeniem, co najmniej 20 

chętnych osób.  

 

Katarzyna Dysarz zapytała o język niemiecki w szkołach podstawowych. 

 

Zastępca prezydenta Wojciech Jagiełło poinformował, że ministerstwo podjęło 

decyzję, aby naukę języka niemieckiego przeprowadzać jedną godzinę tygodniowo, 

a było trzy godziny. Oczywiście gmina może dopłacać z własnych środków za więcej 

niż jedną godzinę języka tygodniowo, ale należy wziąć pod uwagę, że ze środków 

własnych miasta już dopłacamy do oświaty 56%. 

 

Andrzej Kopacki zapytał o kontynuowanie sportu w klasach średnich. 

 

Zastępca prezydenta podzielił się opinią, iż uczniowie klas średnich powinni 

kontynuować sport w klubach sportowych. Najlepsi uczniowie w danej dyscyplinie 

sportowej muszą kontynuować sport w odpowiednich warunkach w szkołach 

mistrzostwa sportowego. 

 

Kierownik wydziału przypomniała, iż rok temu przedstawiono członkom komisji 

wyniki ankiety dotyczącej zainteresowania uczniów w szkole średniej klasami 

sportowymi, gdzie około 20% uczniów było zainteresowanych. Dodała, iż do szkół 

przygotowujących do mistrzostwa idzie z gminy kilkoro uczniów. Przypomniała, iż w 

liceum w Koźlu utworzono kiedyś klasę o profilu siatkarskim, ale w chwili obecnej nie 

będzie takiej klasy, ponieważ nie ma zainteresowania ze strony uczniów. 
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Michał Nowak dodał, że tworzenie klas sportowych w szkołach średnich ma również 

na celu upowszechnianie masowo sportu. Radny jest za tym, aby rozwijać ogólne 

usportowienie jak największej liczby młodzieży. 

 
Przewodniczący komisji podziękował za wyjaśnienia oraz poinformował, że komisja 

zapoznała się oraz przyjęła ww. informacje. 

 

Ad 6. 

Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

Przewodniczący komisji otworzył dyskusję, jednakże w związku z brakiem osób 

zgłaszających się przeszedł do ostatniego punktu porządku obrad. 

 

Ad 7. 

Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący obrad podziękował za udział w posiedzeniu, po czym o godz. 16:50 

zamknął obrady Komisji Edukacji, Kultury i Sportu. 

 

 

                                                                                              PRZEWODNICZĄCY KOMISJI (-) 

 

                                                                                        Andrzej Kopacki 

                                                                                                              

                                                                                           

Protokołowała Joanna Motyl 


